



Security Tech Germany



MOBILE SECURITY

HIGHLIGHTS

2024

SCHLÖSSER | HELME
LOCKS | HELMETS



A close-up, dark-toned photograph of a bicycle lock mechanism. The lock is primarily black with a prominent yellow keyhole. The background is blurred, showing parts of the bicycle frame and other mechanical components.

HIGHLIGHTS 2024

**SCHLÖSSER
LOCKS**



Lockit

ARTIS

RIESE & MÜLLER



GRANIT SUPER EXTREME 2500

Das **Granit Super Extreme 2500** ist ein Bügelverschluss der echten Superlative, das für die extremsten Situationen geschaffen ist. Durch die Verwendung von Wolframcarbid bietet es sogar der Akkuflex die Stirn.

The **Granit Super Extreme 2500** is a U-lock of true superlatives, created for the most extreme situations. Due to the use of Wolfram Carbide, it even defies battery operated angle grinders.

we.tl/t-ILiQ3VEchw



BORDO ONE 6000A

Das **BORDO ONE 6000A** ist die digitalisierte Version unseres Faltschloss-Klassikers und lässt sich ohne Schlüssel bedienen. Wer sein Rad sicher abschließen möchte, macht das jetzt ganz einfach per Smartphone und Bluetooth der neuesten Generation.

The **BORDO ONE 6000A** is the digitized version of our folding lock classic and can be operated without a key. Anyone who wants to lock their bike securely can now do so easily using a smartphone and the latest generation of Bluetooth.

 we.tl/t-n0bUu4Tt6Y







WBA 65

Wer sein wertvolles Fahrrad Zuhause sicher an- und abschließen möchte, der findet im **WBA 65** die richtige Lösung. Dieses Sicherheitssystem ist sowohl eine Wandhalterung als auch Wandanker, an dem das Bike gesichert werden kann.

Those who want to securely lock and lock their valuable bike at home will find the right solution in the **WBA 65**. This security system is both a wall mount and wall anchor, to which the bike can be secured.

 we.tl/t-lw6ZSfrdny





HIGHLIGHTS 2024

HELME HELMETS





performance red



race grey



goldfish orange



black gold

GAMECHANGER 2.0

Der **GameChanger 2.0** ist der neue ultimative Aero-Helm für Radprofis, Triathleten und ambitionierte Sportler im Kampf um jedes Watt und jede Sekunde. Er überzeugt mit maximaler Aerodynamik, verbesserter Venitlation und individuellem Design.

The **GameChanger 2.0** is the new ultimate aero helmet for professional cyclists, triathletes and ambitious athletes in the battle for every watt and every second. It convinces with maximum aerodynamics, improved venitlation and individual design.

 we.tl/t-ievLqs7pad



flip flop purple



velvet black



shiny white



moss green

WINGBACK

Der **WingBack** ist minimalistisch – und doch verbirgt er unter seinem geflügelten Design einige ausgeklügelte Features, die Technologien aus den Performance-Helmen nutzen.

The **WingBack** is minimalist – and yet it hides under its winged design some sophisticated features that use technologies from performance helmets.

 we.tl/t-yX609ae50







midnight blue



moos green



shiny white



shiny black

HIDROP

Der Full-Face-Helm **HiDrop** ist für MTB-Rider konzipiert, die für den Bikepark, das nächste Enduro-Rennen oder den Slopestyle-Kurs einen hochwertigen und umfassenden Schutz suchen. Er wurde gemeinsam mit Athleten wie Tom Isted entwickelt und verfügt über die ASTM-Downhill-Zertifizierung.

The full-face helmet **HiDrop** is designed for MTB riders who are looking for high quality and comprehensive protection for the bike park, the next enduro race or the slopestyle course. It was developed together with athletes like Tom Isted and has the ASTM downhill certification.

 we.tl/t-Dvm1Fq8q58



rose foxes



goldfish orange



blue sailor



grey stars

SKURB KID

Robuste Ausstattung, höchste Sicherheit und komfortable Leichtigkeit glänzen im lässigen Auftritt – beim Kinderhelm **Skurb Kid**. Der Helm im Skater-Look erfüllt die Wünsche der Kids an einen coolen Sport- und Fahrradhelm.

Robust equipment, maximum safety and comfortable lightness shine in the casual appearance – in the children's helmet **Skurb Kid**. The skater style helmet fulfills the wishes of kids for a cool sports and bike helmet.

 we.tl/t-xHSh2NnSBQ







signal yellow



metallic copper



iced blue



champagne gold

PURL-Y

Der **Purl-Y** verfügt über ein umfangreiches Sicherheitspaket und erfüllt so die hohen Anforderungen der NL Norm NTA 8776. Damit ist er für die Verwendung bei Fahrten mit dem S-Pedelec, das den Fahrer bis zur Geschwindigkeit von 45 Km/h unterstützt, zugelassen.

The **Purl-Y** has a comprehensive safety package and thus meets the high requirements of the NL standard NTA 8776. This means that it is approved for use when riding the S-Pedelec, which assists the rider up to a speed of 45 Km/h.

 we.tl/t-CPXXj6bdkz



purple waves



glacier blue



orange palm



white art

ADURO 3.0

Eine dynamische Silhouette und ein stilvolles wie sportives Design – der **Aduro** richtet sich an aktive Erwachsene und Jugendliche, die sich beim Radfahren sicher fühlen und dabei ihren modischen Anspruch zum Ausdruck bringen möchten.

A dynamic silhouette and a stylish as well as sporty design – the **Aduro** is aimed at active adults and young people who feel safe while cycling and want to express their fashion aspirations.



we.tl/t-0LrnC4vuXD





ÜBER ABUS

Seit 1924 sorgt ABUS weltweit für das gute Gefühl der Sicherheit. Als deutscher Qualitätshersteller achtet ABUS bei seinen Produkten auf hohe Zuverlässigkeit und Langlebigkeit bei einfachster Bedienung. Um den wachsenden Bedürfnissen privater und gewerblicher Nutzer gerecht zu werden, bietet ABUS in den Bereichen **Sicherheit Zuhause**, **Sicherheit Unterwegs** und **Objektsicherheit** ein breites Sortiment innovativer Sicherheitslösungen.



ABOUT ABUS

Since 1924 ABUS provides the good feeling of security worldwide. As a German quality manufacturer we ensure that our products are highly reliable and offer a long service life while being easy to operate. In order to meet the growing requirements of private and commercial users, ABUS provides a large product range of innovative security solutions in the areas of **security at home**, **mobile security** and **commercial security**.

